
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 12. maj 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 279

Hvilken overvejelser gør ministeren sig i relation til de tab, som musikforvaltningsselska-

ber i øjeblikket mister på grund af den markante nedgang i Koda og Gramex indtægter

når butikker er lukket og ikke spiller musik, hvorved man kan frygte, at udviklingen medfø-

rer markant færre udbetalinger til danske musikere og kunstnere og dermed en markant

mindre mangfoldighed og danskproduceret musik og deler ministeren denne bekymring?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Morten Messer-

schmidt (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Morten.Messerschmidt@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Hans Christian Schmidt

formand

1/1

Kulturudvalget  2019-20
KUU Alm.del -  Spørgsmål 279

Offentligt


